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ÅPNING

Regionsleder Øyvind Togstad ønsket tingdelegater, gjester og administrasjonen velkommen til det første  

Regionstinget etter sammenslåingen av gamle Region Midt-Norge og gamle Region Nord. Han ønsket alle lykke 

til med tingforhandlingene.

HILSENER TIL REGIONSTINGET VED:

Erlend Sødal      May Romundstad 

Norges Håndballforbund, Forbundstyret   Trøndelag Idrettskrets

Mikael Skodjereite     Anne-Lise Bratsberg 

Møre og Romsdal Idrettskrets    Idrettsrådet i Trondheim

Tommy Reinås 

Stjørdal kommune

ÅPNING •  HILSENER TIL REGIONSTINGET •
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Navn Sone

Linda Marie Godø Sunnmøre

Gunhild Hareid Summøre

Ingunn Tranvåg Hoff Sunnmøre

Stine Hellevik Sunnmøre

Einar Nordhus Sunnmøre

Frode Jørgenvåg Sunnmøre

Terje Løvnes Sunnmøre

Evy Mette Risvik Nordmøre og Romsdal

Tor Erling Vik Nordmøre og Romsdal

Ivan Erlandsen Nordmøre og Romsdal

Lena Dahle Iversen Nordmøre og Romsdal

Marit Hegseth Nord-Østerdal

Inger Mærk Gaudal

Magnar Klingenberg Gauldal

Kjartan Braa Fosen

Berit Berget Fosen

Per Sigbjørn Stølen Orkdal

Stian Faksnes Orkdal

Berit Kvåle Orkdal

Nina Tranås Trondheim

Kristin Garnvik Trondheim

Maria Hole-Forsmo Trondheim

Wenche Helgemo Trondheim

Marte Ibsen Trondheim

Nina Bakken Antonsen Trondheim

Elisabeth Hynne Lykke Trondheim

May Roumdstad Trondheim/VK/Trøndelag IK

Morten Enger Trondheim

Geir Jarle Sirås Trondheim/Dirigent

Oddvar Aardahl Trondheim

Johny Øien Nilsen Trondheim

Tore Andreas Østerlie Trondheim

Hans-Jørgen Baglo Trondheim

Navn Sone

Jan Morten Langolf Trondheim

Trond Føynum Trondheim

Bodil Myhr Stjørdal

Sten Hagen Stjørdal

Bente Dyrdal Stjørdal

Astrid Ingaard Rotmo Innherred

Aase Vedul-Moen Innherred

Tor Martin Eek Innherred

Rune Hammer Innherred

Beate Bårdvik Namdalen

Sissel Sørøy Namdalen

Karin Tønder Knutsen Helgeland

Andreas Fjelldal Helgeland

Kirsten Toft Helgeland

Torbjørn Trane Jensen Salten

Ørjan Bringslimark Lofoten/Vesterålen

Randi Rasmussen Lofoten/Vesterålen

Atle Nilsen Hålogaland

Maria Bostad Dahl Hålogaland

Frank Jakobsen Troms

Eirik Vaaja Troms

Tove Moen Troms

Cecilie Vonheim Vest-Finnmark

Per Johansen Vest-Finnmark

Lotte Bellika Vest-Finnmark

Stine Sandø Øst-Finnmark

Toril Feldt Øst-Finnmark

Øyvind Togstad Regionstyret

Jenny Marie Langåssve Regionstyret

Thor Egil Five Regionstyret

Mona Kvivesen Regionstyret

Jarl Martin Møller Regionstyret

Bjørn Marius Rørvik Regionstyret/Ansattrep.

SAK 1: SAKSLISTE

1.A GODKJENNE FREMMØTE REPRESENTATERS FULLMAKTER

Med tale-, forslags- og stemmerett: 66 stemmeberettige representanter

Med tale- og forslagsrett unntatt ved valg: 4 representanter

Navn Sone

Svein Olav Øie Daglig leder

Arild Stav Seksjonsleder

Navn Sone

Inger Johanne Bakke Seksjonsleder

Ove Grubba Seksjonsleder

• SAK 1: SAKLISTE
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Med tale- og forslagsrett i saker som berører deres virkeområde:

Navn Sone

Niels Christian Stephansen Kontrollkomiteen

Gjester og observatører:

SAK 2: FORRETNINGSORDEN

2.A GODKJENNE SAKSLISTE OG FORRETNINGSORDEN MED TIDSRAMME

• Innspill til Sak 4 - Beretninger: 
Kontrollkomiteens beretning for 2016 behandles etter vedtatt regnskap for 2016 (Sak 5.1.-5.5), og  
kontrollkomittens beretning for 2017 behandles etter vedtatt regnskap for 2017 (Sak 5.6-5.10).  
Kontrollkomiteen har et ønske om at dette tas hensyn til ved neste Tingbok.  

• Innspill til Sak 12 - Utmerkelser: 
Sak 12 gjennomføres i forbindelse med tingmiddagen.

Vedtak: Alle representanter og fullmakter ble enstemmig vedtatt.

Vedtatt       Antall for: 66

Falt       Ikrafttredelsesdato:

Trukket       Antall mot:

Følgende hadde ordet: Svein Olav Øie

Vedtak: Den foreslått sakslisten med innspillene og forretningsorden ble enstemmig godkjent.

Vedtatt       Antall for: 66

Falt       Ikrafttredelsesdato:

Trukket       Antall mot:

Følgende hadde ordet: Niels Christian Stephansen

Navn Sone

Mads Stian Hansen Forbundstyret

Erlend Sødal Forbundstyret

Guri Aarøen Dirigent

Mikael Skodjereite Møre og Romsdal Idrettskr.

Anne-Lise Bratsberg Idrettsrådet i Trondheim

Tommy Reinås Stjørdal kommune

Morten Isachsen Ansatt

Eirik Engelsen Ansatt

Ola Tømmerås Ansatt

Navn Sone

Tonje Tangvik Ansatt

Rune Nervik Ansatt/Sekretær

Monica Ibsen Ansatt/Sekretær

Tore Sæther Ansatt

Eva Skei Ansatt

Geir Nicolaysen Ansatt

Per Olav Hospø EURO2020

Per Sætherhaug Gjest til middag

SAK 1 • SAK 2: FORRETNINGSORDEN •
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SAK 3: VALG AV FUNKSJONÆRER

Dirigitenter:    Guri Aarøen og Geir Jarle Sirås
Sekretærer:    Monica Ibsen og Rune Nervik
Tellekorps:   Inger Johanne Bakke og Arild Stav
Redaksjonskomite:  Thor Egil Five, Stine Hellevik og Frank Jakobsen
Underskrive tingprotokoll: Inger Mærk og Jan Morten Langolf

Tilleggsforslag/endringer/tilføyelser:
• Dirigienter, s. 5
Rettelse: Guro Aarøen til Guri Aarøen
Rettelse: Geirl Jarle Sirås til Geir Jarle Sirås

SAK 4: BERETNINGER

4A.1    Styret og komiteer valgt på Regionstinget 2016
4A.2    Komiteer og utvalg oppnevnt av Regionstyret
4A.3    Valgte, oppnevnte og engasjerte i sonene
4A.4    Møte- og styrevirksomhet
4A.5    Representasjon
4A.6    Utmerkelser i tingperioden
4A.7    Administrasjonen
4A.8    Seksjon Spill og Trening
4A.9    Seksjon Marked
4A.10    Seksjon Klubbservice
4A.11    Seksjon Stab
4A.12    Politisk rapport

4.B    Kontrollkomiteens beretninger (Vedtas etter sak 5.5 og 5.10)
4.C    Valgkomiteens beretning
4.D    Utmerkelseskomiteens beretning

Tilleggsforslag/endringer/tilføyelser:
• A.1: STYRE OG KOMITEER VALGT PÅ REGIONSTINGET 2016, s. 6
Tilføyelse: Overskrift Regionstyret 

• A.4: MØTER- OG STYREVIRKSOMHET, s. 6
Rettelse: MØTER- OG STYREVIRKSOMHET til MØTE- OG STYREVIRKSOMHET

Vedtak: Valg av funksjonærer med rettelser er enstemmig vedtatt.

Vedtatt       Antall for: 66

Falt       Ikrafttredelsesdato:

Trukket       Antall mot:

Følgende hadde ordet: Øyvind Togstad

• SAK 3: VALG AV FUNKSJONÆRER • SAK 4: BERETNINGER
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• A.5: REPRESENTASJON - NASJONALE DOMMERE - SESONGEN 2017/18 - BRING 16, s. 10
Rettelse/Tilføyelse: Håkon Aksdal (Tiller) og Eivind Holager (Tiller) til Brage Almåsbakk (Ranheim) og 
Trym Johnsen (Ranheim) 

• A.5: REPRESENTASJON - LANDSLAG KVINNER 96 - SESONGEN 2016/17, s. 11
Tilføyelse: Maria Hjertner  Byåsen
Tilføyelse: Jenny-Marie Langåssve Hovedleder

Ikke ferdigsspilt da Tingboken ble trykket:

• A.12: POLITISK RAPPORT - SPILL OG TRENING - SPILLERUTVIKLING - PLASSERING  
MESTERSKAP 2018 - NM 17, s. 32

Tilføyelse: 2018: Jentene nr. 4 og guttene nr. 2 

• A.12: POLITISK RAPPORT - STATISTIKK 2017/18 - KVINNER ELITESERIEN, s. 49
Tilføyelse: Byåsen Elite 	 	 Semifinale	Sluttspill

• A.12: POLITISK RAPPORT - STATISTIKK 2017/18 - BRING SLUTTSPILL JENTER, s. 49
Tilføyelse: Klæbu   nr. 11 

• A.12: POLITISK RAPPORT - STATISTIKK 2017/18 - BRING SLUTTSPILL GUTTER, s. 49
Tilføyelse: Melhus/Gimse   nr. 1
Tilføyelse: Sverresborg   nr. 4
Tilføyelse: Ranheim   nr. 11

SAK 5: REGNSKAP

5.1    Årsregnskap 2016
5.2    Resultatregnskap 2016
5.3    Noter til regnskapet 2016
5.4    Styrets økonomiske beretning for 2016
5.5     Revisjonsberetning for 2017 
- 4.B    Kontrollkomiteens beretning for 2016
5.6    Årsregnskap 2017
5.7    Resultatregnskap 2017
5.8    Noter til regnskapet for 2017
5.9    Styrets økonomiske beretning for 2017
5.10    Revisjonsberetning for 2017
- 4.B    Kontrollkomiteens beretning for 2017

SAK 4 • SAK 5: REGNSKAP •

Vedtak: Beretningene ble enstemmig vedtatt med endringer/tilføyelser nevnt ovenfor.

Vedtatt       Antall for: 66

Falt       Ikrafttredelsesdato:

Trukket       Antall mot:

Følgende hadde ordet: Øyvind Togstad - Jenny-Marie Langåssve
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• SAK 5 • SAK 6: TILSETTE REVISOR • SAK 7: INNKOMNE FORSLAG OG SAKER

• Revisjonsberetning for 2016 og 2017 (5.5 og 5.10): 
Konklusjonen i revisjonsberetningene for 2016 og 2017 ble lest fra dirigentbordet. 

• Kontrollkomiteens beretninger (4.B): 
Kontrollkomiteens beretning for 2016 og 2017 ble vedtatt.

SAK 6: TILSETTE REVISOR

SAK 7: INNKOMNE FORSLAG OG SAKER

7.1 FORSLAG TIL NY LOV FOR REGION NORD

Forslagsstiller: Regixonstyret i Region Nord

Forslagsstillers motivering:   
Norges Håndball Forbund har etter tinget i 2015 revidert sin lov med tilpasninger fra Norges Idrettsforbund. 
Regionens nye lov bygger på malen til NHFs lov, og er tilpasset regionens virke og drift. NHFs konkurranseteam 
har jobbet for å sikre en mest mulig lik lov for alle regioner. 

Viktige endringer:
§14 b) endres fra spillende lag til lisensierte spillere. Dette er måleparameter for all øvrig representasjon i 
Norsk håndball.

§14  Representasjon på Regionstinget 
(1) På Regionstinget møter med stemmerett:
b) Sonerepresentanter 

Antallet sonerepresentanter beregnes ut fra lisensierte spillere per 01.02 det året Regionstinget avholdes. 

Vedtak: Regnskapet med kontrollkomiteens beretninger ble enstemmig vedtatt.

Vedtatt       Antall for: 66

Falt       Ikrafttredelsesdato:

Trukket       Antall mot:

Følgende hadde ordet: Niels Christian Stephansen

Vedtak: Regionstyrets forslag til revisor ble enstemmig vedtatt.

Vedtatt       Antall for: 66

Falt       Ikrafttredelsesdato:

Trukket       Antall mot:

Følgende hadde ordet: 
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SAK 7 •

Soner som har:  
0-249  lisensierte får 1 representant 
250-499 lisensierte får 2 representanter 
500-749  lisensierte får 3 representanter

§16 c) endres fra Kontrollkomite bestående av leder, 1 medlemmer og 1 varamedlem til leder, 2 medlemmer og 
1 varamedlem.

§16 e) endres fra Valgkomite med leder og 4 medlemmer til leder, 2 medlemmer og 1 varamedlem.

§ 16 Regionstingets oppgaver  
Regionstinget skal: 
(10) Foreta følgende valg: 

c) Kontrollkomite bestående av leder, 2 medlemmer og 1 varamedlem

e) Valgkomité med leder, 2 medlemmer og 1 vara-medlem 
  

Regionstyrets innstilling: 
Region Nord tilpasser seg den felles lovmalen Norsk Håndball har laget, og vedtar ny lov med regionale 
tilpasninger.

 
Lovkomiteens bemerkning: 
Lovkomiteen har ingen bemerkninger.

7.2: FORSLAG TIL UTVIDELSE AV  TINGPERIODEN 

Forslagsstiller: Regionstyret i Region Nord

Forslagsstillers motivering: 
Håndballtinget 2017 hadde oppe til behandling et forslag om å utvide tingperiodene i norsk håndball fra 2 til 3 
år. Siden dette var et lovendringsforslag krevde det 2/3 flertall for å bli vedtatt. Forslaget manglet 1 stemme for 
å bli vedtatt. (79 for og 41 mot.)

I etterkant av håndballtinget har både Forbundstyret og regionstyrene igjen vurdert hensiktsmessigheten av en 
overgang til 3 årige tingperioder. Det anses ikke at Håndballtingets vedtak i 2017 er til hinder for at regionstin-
gene kan ta opp samme sak på sine  regionsting i 2018. Eksisterende Lovnorm er heller ikke til hinder for at en 
slik sak fremmes til regions tinget. (Jfr. svar fra NIF/juridisk avdeling 19.mars.)

Regionstyret ser det naturlig at alle tingperioder i norsk håndball har lik lengde. Regionstyret legger derfor opp 
til en forberedende drøfting på Regions tinget, med sikte på fellesvedtak gjeldende for alle regioner og NHF 
sentralt på Håndballtinget 2019.Regionstyret i Region Nord mener en overgang til 3 årig tingperiode vil være 
ressursbesparende, samtidig som det gir Regionstyret en lengre arbeidsperiode.

Vedtak: Sak 7.1 ble enstemmig vedtatt.

Vedtatt       Antall for: 66

Falt       Ikrafttredelsesdato:

Trukket       Antall mot:

Følgende hadde ordet: Øyvind Togstad
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• SAK 7

Videre mener Regionstyret det bør vektlegges den myndighetsoverføringen som fant sted på Håndballtinget i 
2015, og det etterfølgende regionsting. Basert på denne vil, med unntak av endringer i Regionens Lov, alle 
nødvendige vedtak kunne fattes av Regionstyret i tingperioden.  

Regionstyret ser samtidig at en utvidelse av ting perioden nødvendiggjør en gjennomgang og revisjon av 
regionens møteplasser med klubbene. Forslaget om overgang til 3 årige tingperioder ledsages derfor av et 
forslag om klubbledermøter (eller tilsvarende) i de årene det ikke er regionsting. Klubbledermøtene skal blant 
annet tjene som viktig signalgiver til så vel Regionstyret som regionens administrasjon. (Styrets framlegging av 
handlingsplanen bør være et bærende element i disse møtene.)

Videre ser Regionstyret for seg at et vedtak fattet av Håndballtinget i 2019 vil nødvendiggjør følgende endringer 
i regionenes lover.    

Regionstinget – frekvens:
a) Regionstinget, som er regionens høyeste myndighet, holdes hvert 3. år innen utgangen av mai. Gitt positivt 

vedtak på Håndballtinget vil neste Regionsting bli avholdt i 2020, og deretter 2023, 2026, etc.
b) I årene det ikke avholdes regionsting avholdes det klubbledermøte (eller tilsvarende).  

Regionstingets oppgaver 
I tråd med den myndighetsoverføring som har funnet sted i norsk håndball, og som følge av en 3 årig ting- 
periode ser Regionstyret det som naturlig og nødvendig med en tilpasning av regionens lov på dette området.

Handlingsplan 
Her endres «Behandle handlingsplan» til «Behandle innspill til kommende eller forslag til justering eksisterende 
strategiplan for NHF. Samtidig overføres «Behandle handlingsplan» til Regionstyrets oppgaver. 

Regionstyrets innstilling: 
Regionstinget 2018 drøfter og fatter et rådgivende vedtak knyttet til en utvidelse av tingperioden fra 2 til 3 år 
for Håndballtinget. Regiontingets drøfting og votering i saken overleveres tingdelegasjonen til Håndballtinget 
2019.

Lovkomiteens bemerkning: 
LK mener man skal være varsom med å treffe forutsetningsvise vedtak.  LK mener at et vedtak om utvidelse 
av tingperioden som er et lovvedtak først kan finne sted med virkning etter at NHF har utvidet tingperioden og 
kan vedtas først på første regionsting etter en endring av NHFs lov. For øvrig vises tilknyttet handlingsplaner til 
foregående punkt.

Tilleggsforslag/endringer/tilføyelser:
• Regionstyrets innstilling, s. 75. 

Regionstinget 2018 drøfter og fatter et rådgivende vedtak knyttet til en utvidelse av tingperioden fra 2 til 3 
år for Håndballtinget. Regiontingets drøfting i saken overleveres tingdelegasjonen til Håndballtinget 2019. 
(Endring: Fjernet to ord: (Regionstingets drøfting) og votering (i saken overleveres..)

Vedtak: Regionstyrets innstillig med endringen ovenfor ble enstemmig vedtatt.

Vedtatt       Antall for: 66

Falt       Ikrafttredelsesdato:

Trukket       Antall mot:

Følgende hadde ordet: Øyvind Togstad (1. gang) - Niels Christian Stephansen - Øyvind Togstad (2. gang) -   
         Per Johansen - Stine Hellevik - Astrid Ingaard Rotmo 
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SAK 7 •

7.3: AVVIKLING AV DAGENS ORDNING MED KOSTNADSUTJEVNING

Forslagsstiller: Utleira Håndball

Forslagsstillers motivering:  
Regionstinget vedtar at regionen selv skal ta ansvar for sin egen økonomi, ved å slutte å sende klubbene 
uforutsette regninger for ulike kostnadsutjevninger. 

Hvorfor ønsker vi denne endringen? 
Utleira IL mener dersom vår klubb ikke har utdannet trenere eller dommere denne sesongen, så skal vi 
heller ikke ha regning for dette. Gjelder også dommere. Reiser kan være eneste unntak, men også her må det 
kunne være gjeldende når forskjellene overgår et minimum. En klubb skal ikke betale for at en annen klubb 
har høyere kostnader pr. reise på grunn av høyere standard, dyrere billetter på grunn av dårlig planlegging osv. 
Klubbene må vite hva de planlegger av aktiviteter og hva de skal betale for dette. 

Regionstyrets innstilling: 
Regionstyret støtter ikke forslaget.

Tidligere tingvedtak om å fordele kostnadene, er med på å sikre at alle som ønsker utdanning får dette til en 
lavere pris.  Dagens modell gjør det mulig å sende ubegrenset med deltakere på kurs, uten ekstra kostnad. 
Dette har medført at vi får utdannet et stort antall trenere og dommere i vår region. Modellen som benyttes 
stimulerer dessuten flere klubber til å sende deltakere på kurs, da det ikke medfører ytterligere kostnader.

Fordeling utdanningskostnader: 
Kostnadsfordeling har blitt benyttet siden 2002 for dommerutdanning, og 2005 for trenerutdanning.  
Med utdanning menes all trener-, dommer- og dommerutviklerskolering. Utgifter til lokaler, instruktører, 
materiell, markedsføring, administrasjon, samt skolering og oppfølging av instruktører er med i fordelingen. 
Alle kostnadene blir fordelt likt på alle spillende lag i hele regionen. Det er altså klubbenes aktivitet som er 
fordelingsfaktor.

Regionstyret mener det er viktig at vi sammen bidrar til fellesskapet i norsk håndball. Kostnadsfordeling på kurs 
mener regionstyret er i tråd med nasjonale føringer, og en viktig faktor for å nå målsettingen om 
kompetanseløft for utøvere, trenere, dommere og ledere i klubbene våre. 

I Norges Håndballforbund sitt strategiske målbilde, er trening av barn og ungdom spesielt løftet frem. Det er 
lagt til grunn at håndballidretten skal ledes av kompetente trenere. Regionens modell for kostnadsfordeling 
sikrer at vi er på rett vei i forhold til det strategiske målbildet. Det er vårt felles ansvar at breddehåndballen 
for alle (alders-)grupper har de nødvendige rammebetingelser for å nå det strategiske målbildet m.a knyttet til 
kompetanse i klubbene. 

Håndballtinget 2013 lanserte visjonen «Flere spillere lengre» og vedtok en helhetlig gjennomgang av 
ungdomshåndballen. Konklusjonen var at en satsing skulle ha fokus på tiltak som løfter trenerkompetansen i 
ungdomshåndballen, samt spillernes aktivitetstilbud i klubbene og nærmiljø Satsingen fikk navnet 
Klubbhuset. Klubbhuset skal sikre at flere ungdommer holder på lengre, samt en målsetting om at antall aktive 
(lisensierte) utøvere i ungdomsgruppen (13-19 år) skal øke med 10% i prosjektperioden.

Lovkomiteens bemerkning: 
Lovkomiteen har ingen bemerkninger.
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• SAK 7

Vedtak: Sak 7.3 ble trukket av forslagsstiller.

Vedtatt       Antall for:

Falt       Ikrafttredelsesdato:

Trukket       Antall mot:

Følgende hadde ordet: Pål Nøst (Utleira)

7.4: ENDRING AV DAGENS ORDNING MED DOMMERREGNINGER

Forslagsstiller: Utleira Håndball

Forslagsstillers motivering: 
Regionstinget vedtar at regionen selv skal administrere og betale dommerne fra og med sesongen 2018/2019. 
Lagspåmelding for klubbene vil bli høyere, tilsvarende dommerregninger for totale antall hjemmekamper. Alle 
lagene i samme klasse betaler likt, basert på en faktisk gjennomsnittskostnad.  

Hvorfor ønsker vi denne endringen? 
Utleira IL ser at det som gir klubben mest utfordringer økonomisk sett er at 255 av alle bilag er dommer-
regninger, som skal betales til ekstremt korte frister. Videre er klubbene ansvarlig for dommerne så lenge det er 
vi som betaler deres lønn. Vi mener dette er feil, og ber regionen ta kostnadene og arbeidet med å administrere 
og lønne deres dommere. Med ny personvern lov kan det ikke stå personnummer på dommerregningene, og vi 
kan ikke utbetale dommerregninger uten personnummer. Videre ser det ut til at klubbene i fremtiden må sørge 
for forsikringer til dommerne, registrere dem i klubbens a-register og betale arbeidsgiveravgift for dommerne. 
Regionen må nå ta ansvar og ta vare på sine ansatte, og samtidig sette det sportslige i klubbene i fokus.

Regionstyrets innstilling:
Regionstyret støtter ikke forslaget.

Gjennom NHFs konkurranseteam arbeides det nå med en harmonisering slik at alle klubber skal overta ut-
betalingen av dommerutgiftene. I 2018 er det én region som ennå ikke har innført dette. NHF har varslet om at 
dette bør endres innen 2019/2020- sesongen. 

Endringen som Utleira foreslår vil føre til at alle dommerregninger får en arbeidsgiver, som igjen vil medføre 
at utgiftsdekningen for mange av dommerne blir beskattet. Videre betyr dette at kamphonorar vil måtte økes 
med inntil 60 prosent for at dommerhonorarene skal kunne holdes på samme nivå som i dag. I tillegg vil en slik 
endring medføre at regions kontoret må øke bemanningen, noe som også vil bety økte kostnader for klubbene. 
Som et ledd i å forenkle klubbenes hverdag, har NHF startet  arbeidet med å utvikle elektroniske dommerreg-
ninger. Dette  arbeidet ventes å være avsluttet i nær fremtid. Til orientering er det vedtatt i seriereglement for 
2018/2019 at fristene for utbetaling er økt fra fem til syv virkedager. 

Lovkomiteens bemerkning: 
Lovkomiteen har ingen bemerkninger.

Vedtak: Sak 7.4 ble trukket av forslagsstiller.

Vedtatt       Antall for:

Falt       Ikrafttredelsesdato:

Trukket       Antall mot:

Følgende hadde ordet: Pål Nøst (Utleira)
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7.5: ENDRINGER PÅ REGIONENS FYLKESSAMLINGER

Forslagsstiller: Brønnøysund Håndball

Forslagsstillers motivering:
Brønnøysund IL Håndball har ved gjentatte anledninger, gjennom flere år, tatt opp de store utfordringer det er 
med regionens gjennomføring av Fylkessamlinger. 

Regionens målsetting med spillerutvikling er å legge til rette for ferdighetsutvikling på flere arenaer, blant 
annet i region, sone og i egen klubb. Den uttalte hensikten med Fylkessamlingene, er å inspirere og i tillegg 
bidra til å utvikle ferdigheter. 

Håndballens overordnede målsetting er «flest mulig, lengst mulig, best mulig». Det er helt klart at  
spillerutviklingstiltakene er en sentral del av verktøyene vi har for å oppnå vår overordnede målsetting. Da må 
alle våre spillere ha reelle muligheter til å delta i disse tiltakene, og her spesifikt Fylkessamlingene. 

Brønnøysund IL Håndball tilhører Helgeland Sør, og dermed de Fylkessamlinger som gjennomføres i 
Nord-Trøndelag. Disse Fylkessamlingene gjennomføres på ukedager, på ettermiddagstid, i Steinkjer. I praksis 
fører dette til at NHF/v Region Nord ekskl uderer spillere fra Fylkessamlinger. Dette fordi den lange reiseveien 
medfører at spillerne må ha fri en hel dag fra skole, med alt det betyr av tapt undervisning og fravær. Dette er 
en uholdbar situasjon, da den tvinger spillerne til å velge mellom skole og håndball, og det kan ikke vi som re-
gion være bekjent med. Spillerne opplever det svært trist å bli ekskludert av NHF v/Region Nord fra deltakelse på 
spillerutviklings tiltak. 

Alle lag betaler lik påmeldingsavgift til regionen, og dermed skal alle klubber sikres samme tilbud, også 
innenfor spillerutviklingen. Klubbene i distriktet kan ikke betale for et tilbud, som regionen i praksis 
ekskluderer spillerne i slike klubber fra å benytte. Region Nord kan ikke være bekjent med å prioritere sentrale 
strøk, fremfor distriktene, men må legge til rette for, og sikre, at ingen spillere ekskluderes fra noe spiller-
utviklingstiltak, uansett klubbtilhørighet. Vi som klubb har ved flere anledninger forsøkt å komme med
alternative forslag til gjennomføringen av Fylkessamlingene, både tidligere år, før sesongstart og underveis i 
sesongen i år, men alle innspill er blitt ignorert av regionens administrasjon og styre. Vi ønsker at det 
gjennomføres samlingshelger, der regionen i god tid før arbeidet med terminlistene starter, booker hall tidlig for 
å unngå problemer med hallkapasitet, og samtidig skjermer disse helgene for seriespill for de aktuelle 
aldersklasser. Dette vil gi regionens spillere like muligheter til å delta på Fylkessamlingene, og det skaper en 
forutberegnelighet for alle klubbene i regionen i deres planlegging. 

Vi ber Regionstinget være med oss i dette forslaget, og på denne måten gi tydelige og klare føringer, slik at vi 
kan sikre at alle spillere, uavhengig av klubbtilhørighet, har like og reelle muligheter for å delta på 
Fylkessamlinger.  
 
Forslag til Regiontingets vedtak: 
• Region Nord skal legge til rette for at ingen spillere ekskluderes fra spillerutvikling i regionen. 
• Spillere i Region Nord skal ikke tvinges til å  velge mellom skole og håndball/spillerutviklings samlinger. 
• Spillerutviklingssamlinger i Region Nord skal skje på helger. 
• Region Nord skal gi alle spillere et reelt tilbud om spillerutvikling, uansett hvor i regionen spillerne bor. 

Regionstyrets innstilling:
Region Nord har tilrettelagt for helgesamlinger i geografisk utfordrende områder. Der vi ser det er behov, vil 
regionen fortsette å tilrettelegge for tilsvarende ordning som vi har i våre nordligste områder.

SAK 7 •
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Region Nord vil fra neste sesong ha helgesamlinger i Steinkjer fordi vi ser det er geografisk utfordrende for 
klubbene i Brønnøysund/Sømna å ha det på ukedag. 

Regionstyret anfører at forslaget tilhører regionstyrets myndighetsområde. Regionstyret foreslår at forslaget 
oversendes til det nye Regionstyret for videre behandling.

Lovkomiteens bemerkning: 
Lovkomiteen har ingen bemerkninger.

Tilleggsforslag/endringer/tilføyelser:

Tilføyelse: 1.A Godkjenne fremmøtte representanters fullmakter: 65 stemmeberettige i sak 7.5-7.8.

• Dirigentenes forslag til votering i sak 7.5: 
1. Først gjennomføre votering på Regionstyrets tilleggsforslag. 
2. Deretter gjennomføre votering på Brønnøysunds tilleggsforslag. 
3. Til slutt gjennomføre votering på Sandnessjøens tilleggsforslag.

• Tilleggsforslag fra Regionstyret: 
Regionstyret og soneteamene finner en løsning for gjennomføring av Trenerskoler og spissede  
Fylkessamlinger. 

• Tilleggsforslag fra Brønnøysund:  
Ingen skal ekskluderes pga reiseavstand. 

• Tilleggsforslag fra Sandnessjøen:  
Regionstinget ber Regionstyret legge frem en helhetlig evaluering av systemet for Fylkessamlinger ved 
neste Regionsting med vekt på innhold, tilgjengelighet og klubbsamarbeid. 

Vedtak: Sak 7.5 falt. Det ble deretter gjennomført tre voteringer på tilleggsforslagene. 

Vedtatt       Antall for:

Falt       Ikrafttredelsesdato:

Trukket       Antall mot: 65

Følgende hadde ordet: Andreas Fjelldal (1. gang) - Mona Kvivesen (1. gang) - Kirsten Toft (1. gang)- Beate Bårdvik -  
         Øyvind Togstad (1. gang) - Sissel Sørøy - Kirsten Toft (2. gang) - Morten Enger - Mona Kvivesen  
         (2. gang) - Maria Bostad Dahl - Kirsten Toft (3. gang) - Øyvind Togstad (2. gang) - Andreas  
         Fjelldal (2. gang) - Øyvind Togstad (3. gang) - May Romundstad - Kirsten Toft (Replikk) -  
         Øyvind Togstad (Replikk)

Tilleggsforslag fra Regionstyret: Vedtatt.
Vedtatt       Antall for: 65 
Falt       Ikrafttredelsesdato:
Trukket       Antall mot: 

Tilleggsforslag fra Brønnøysund: Falt.
Vedtatt       Antall for: 31 
Falt       Ikrafttredelsesdato:
Trukket       Antall mot: 34

Tilleggsforslag fra Sandnessjøen: Vedtatt.
Vedtatt       Antall for: 65 
Falt       Ikrafttredelsesdato:
Trukket       Antall mot: 
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7.6: SONEKVELDER I MINIHÅNDBALL I TRONDHEIM

Forslagsstiller: Kolstad Håndball og Charlottenlund Håndball

Forslagstillers motivering: 
Stort sett alle seriekamper i årsklasse 7, 8 og 9 år (heretter omtalt som minihåndballkamper) i Trondheim har 
blitt spilt i E-hallene i Trondheim Spektrum. Forslagstillerne opplever at det har vært mye misnøye med 
gjennomføringen av disse kampene. Klagene går primært på følgende:

1. Man ønsker ikke å kjøre helt ned til Trondheim Spektrum for at de minste spillerne skal få spille 
 håndballkamp.
2. Det har tidvis vært veldig krevende å finne parkeringsplass ved Trondheim Spektrum, dette har blitt en 
 betydelig større utfordring etter om byggingen av Trondheim Spektrum ble igangsatt.
3. Det har vært utrolig dårlig akustikk i E-hallene, som gjør at både barn og voksne er mentalt utslitt etter 

kampene.

Forslagstillerne er under den oppfatning at Norges Håndballforbund (NHF) Region Nord må legge til rette for at 
minihåndball kan spilles nærmere der folk flest bor, og at kampene fortsatt skal gå på hverdager slik som de 
gjør i dag. Vi foreslår derfor at man i kommende tingperiode:

• Legger alle minihåndballkamper på nord- og østsiden av Trondheim til Charlottenlund-hallen og andre 
idrettshaller med god kapasitet

• Legger alle minihåndballkamper på sør- og vestsiden av Trondheim til Kolstad Arena og andre idrettshaller 
med god kapasitet. En slik  ordning kan sammenlignes med det man kaller sonekvelder i Trøndelag  
Fotballkrets, der man har valgt å legge ansvaret på klubbene for å gjennomføre kampaktivitet til de yngste 
utøverne. Vår oppfatning er at det har fungert meget godt for fotballklubbene, og vi ser ikke noen grunn til 
at vi ikke skal få til tilsvarende for håndballklubbene i Trondheim. Hvis «sonekvelder i håndball» blir en  
suksess, og flere klubber ønsker å arrangere minihåndballkamper i sitt nærområde, så skal det legges til 
rette for det så snart det lar seg gjøre. Forslagstillerne anbefaler at man da velger haller som har 5  
minihåndballbaner eller mer, slik at man ikke presser ut ordinær treningsaktivitet i bydelene som allerede 
er satt under press. Det vil også gjøre det enklere å samle alle minihåndball-kampene på en dag i uka, noe 
som vil være fordelaktig ift. forutsigbarhet.

Det er viktig at halltid til minihåndballkamper finansieres eksternt, slik at man ikke må bruke av den 
kommunale hallfordelingen i Trondheim for å få gjennomført disse mini-håndballkampene. Klubbene opplever 
allerede at man har for lite halltid til trening i uke-dager med dagens fordeling. Det har blitt flyttet ut en del 
minihåndballkamper til bydelene de siste årene også, men da har det vært klubbene selv som har måtte tatt 
kostnadene med halleie. Dette synes forslagstillerne er urimelig, og vi mener at de som får 
påmeldingsavgiftene, også bør dekke inn kostnadene med halleie til seriespill i mini-håndball. 
Dette kan løses på 2 måter, som vi har listet opp under:

1. Norges Håndballforbund Region Nord kjøper inn halltid for å få gjennomført alle minihåndballkamper i 
 Charlottenlundhallen, Kolstad Arena og evt. andre bydelshaller. Kostnadene finansieres primært gjennom  

eksisterende påmeldingsavgifter til lagene i minihåndball, samt NHF Region Nords egenkapital, hvis dette 
ikke er tilstrekkelig.

2. Charlottenlund Håndball, Kolstad Håndball og evt. andre aktuelle klubber gis muligheten til å organisere 
minihåndballkamper i sine respektive idrettshaller, der de aktuelle klubbene tar alle kostnadene og gjør alt 
arbeidet med terminlister, flytting av kamper og øvrig dialog med de deltakende klubbene. Klubbene gis da 
anledning til å ta inn påmeldingsavgifter fra lagene på samme nivå som dagens påmeldings-avgifter til NHF 
Region Nord.

SAK 7 •
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Forslagstillerne anser alternativ 2 som beste alternativ, da dette har vist seg å fungere veldig godt for 
fotballklubbene i Trondheim.

Regionstyrets innstilling:
Denne ordningen vil øke klubbenes kostnader betraktelig, fordi det er fri anleggsleie i Trondheim kommune. 
Regionstyret ønsker heller ikke å benytte regionens egenkapital til dette. Regionstyret  mener oppsett av ter-
minlister er et administrativt arbeid. Administrasjonen legger til rette for å plassere kamper på «sonekvelder» 
om klubbene skaffer til veie halltid til avvikling av disse, uten ekstra kostnad for klubbene.

Regionstyret anfører at forslaget tilhører Regionstyret myndighetsområde. Regionstyret foreslår at forslaget 
oversendes til det nye Regionstyret for videre behandling.

Lovkomiteens bemerkning: 
Lovkomiteen har ingen bemerkninger.

Tilleggsforslag/endringer/tilføyelser:
• Charlottenlund Håndball trekker seg som forslagsstiller. 

• Tilleggsforslag fra Kolstad Håndball:  
Kolstad Håndball velger å oversende dette forslaget til det nye Regionstyret, og henstiller Regionstyret til å 
utrede hvilke muligheter og utfordringer som ligger i dette forslaget. Det er ønskelig at man snarest mulig 
kan finne en løsning for å få flyttet minihåndballkampene til bydelene i Trondheim, som også er en uttalt 
målsetning fra Norges Håndballforbund Region Nord.

Vedtak: Sak 7.6 trukket, og forslagsstiller laget tilleggsforslag som sendes til Regionstyret.

Vedtatt       Antall for:

Falt       Ikrafttredelsesdato:

Trukket       Antall mot:

Følgende hadde ordet: Jostein Sivertsen (1. gang) - Thor Egil Five (1. gang) - Geir Jarle Sirås (1. gang) - 
         Jostein Sivertsen (2. gang) - Sissel Sørøy - Morten Enger - Thor Egil Five (2. gang) - 
         Geir Jarle Sirås (2. gang) - Jostein Sivertsen (3. gang) - Thor Egil Five (3. gang) -  
         May Romundstad (1. gang) - Geir Jarle Sirås (3. gang) - Øyvind Togstad - May Romundstad  
         (2. gang)

Tilleggsforslaget fra Kolstad: Vedtatt.
Vedtatt       Antall for: 65 
Falt       Ikrafttredelsesdato:
Trukket       Antall mot:
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7.7: ENDRING AV PARAGRAF 9 I SERIEREGLEMENTET – DISPENSASJON

Forslagsstiller: Mauseidvåg/Solevåg Håndball

Forslagsstillers motivering: 
Region Nord er i dag den største regionen i NHF familien og favner om alt fra de veldig små klubbene til de 
store. I tråd med ønsket om å beholde spillere har Region Nord ett serie-reglememt der det blant annet tillates 
bruk av dispensasjon. 

Hentet fra Reglement paragraf 9. 
(..) Intensjonen med dispensasjonsreglementet er at spillere som ellers ikke har et spilletilbud, skal kunne delta 
i håndballkamper. (..) 

Dette er prisverdig i seg selv og et viktig grep mot frafall, men leser vi videre i paragraf 9 
(..)Lag med dispensasjonsspillere kan ikke delta i Toppserien, og heller ikke delta i eventuelt sluttspill/Nord-
Norsk mesterskap (unntak: innvilget Skoledispensasjon og Funksjonshemmede).Lag med dispensasjonsspillere 
kan ikke bli avdelingsvinner.(..) 

Dette mener vi er urettferdig overfor de lag som trenger D.spillere for å i det hele tatt kunne stille lag. Særlig 
for eldste 16. Man kan i dette trinnet få situasjoner hvor en har eldre spillere som kan  dispes ned, men man 
har ikke yngre spillere som kan komme opp. I disse tilfellene vil små klubber da få en situasjon hvor de fratas 
muligheter som andre har. Dersom man først tillater at en D.spiller er gyldig i bruk i en serie,kan vi ikke 
samtidig si at vedkommende ikke er gyldig i andre sammenhenger innenfor samme serie. Er vedkommende 
spillberettiget for en serie er den også spillberettiget for både sluttspill og som avdelingsvinner. 

Og kunne kåres til avdelingsvinner er en fjær i hatten som alle som er spillerberettiget bør kunne nå. Det 
samme er det å kunne delta på ett sluttspill. Eldste 16 års lag er det segmentet vi mister flest spillere og slik 
regelen nå er kan også dette medvirke til frafall. I tillegg er den svært urettferdig overfor små klubber kontra 
de store. 

Paragraf 9 har allerede klare begrensninger i bruken av en D.spiller 
• Blant annet sier den at grensen på 3  

D.spillere er satt fordi det utgjør mindre enn halvparten av spillende lag.  
• I tillegg er det satt en grense på max to spillere på banen til enhver tid.

• Det er også satt en føring på at en D.spiller ikke skal brukes for å toppe lag.

Vi mener at pragraf 9 ikke er formålstjenlig da den klart favoriserer store klubber, og slik den er lydende i dag 
fratar klubber, lag og spillere ett spilltilbud.

Regionstyrets innstilling:
Reglene om dispensasjon er i dag underlagt Regionstyret, som godkjenner seriereglementet før hver sesong. 
Regionstyret mener det allerede er et godt og liberalt reglement til å håndtere aktivitetsskapende  
dispensasjoner.

Regionstyret foreslår at forslaget oversendes til det nye regionstyret for videre behandling. 

Lovkomiteens bemerkning: 
Lovkomiteen har ingen bemerkninger.

SAK 7 •
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Vedtak: Sak 7.7 trukket. Vedtatt at forslaget oversendes til det nye Regionstyret for videre 

behandling.

Vedtatt       Antall for:

Falt       Ikrafttredelsesdato:

Trukket       Antall mot:

Følgende hadde ordet: Stine Hellevik (1. gang) - Jenny Marie Langåssve (1. gang)- Tor Martin Ek - Tove Moen (1. gang) 
         - Karin Tønder Knutsen -  Jenny Marie Langåssve (2. gang) - Øyvind Togstad (1. gang) -  
         Stine Hellevik (2. gang) - Øyvind Togstad (2. gang)

7.8: ENDRING AV PARAGRAF 9 I SERIEREGLEMENTET – DISPENSASJON

Forslagsstiller: Sparbu Håndball

Forslagsstillers motivering: 
Sparbu IL - håndball ønsker å komme med et innspill om lovendring på aldersbestemmelsene på barnehåndball. 
(tom 13 år). Mulig at 13 år er drøyt, men 11 år har vi hatt god erfaring med. Sparbu IL ønsker at spillere som
ikke har utviklet ferdigheter på sitt nivå, kan få spille kamper årstrinnet under. Eksempelvis at en 11-åring spiller 
10-års kamper. En slik lovendring vil medføre at spillere vil føle mestringsfølelse, og dermed bidra til raskere 
utvikling av sine ferdigheter. Som igjen bidrar til «flest mulig - lengst mulig».

Vi har god erfaring med at noen gutter på 11 år har fått spille enkelte kamper i 10 års serien. Dette er gutter 
som ikke hadde kommet så langt med sine ferdigheter. Resultatet av slike tilpasninger er at disse guttene har 
vist stor fremgang, samt viser stor håndballglede.

Det som er en forutsetning er at treneren er bevist på hvem han sender ned, slik at laget ikke blir styrket 
med en «god» spiller. Dette skal være et tilbud til de som ønsker en utvikling av sine ferdigheter. Personlig
er jeg 100% sikker på at vi har avverget at to til tre 11-åringer har vurdert om de skal fortsette neste sesong:) 
Det skal å sies at disse årstrinnene trener sammen også.

En annen sak som vi ønsker en lovendring på, er regelen om at lag som benytter seg av overårige IKKE får 
spille sluttspill. Regelen burde heller ha vært slik at de overårige IKKE får spille sluttspill. Det har blitt sagt at 
flere lag i G14-serien til Sparbu, har overårige spillere. Konsekvensen kan jo bli at flere lag IKKE får anledning 
til å spille sluttspill. I tillegg må man vektlegge årsaken til at de overårige er med på laget. De er ikke med på 
grunn av at de skal styrke laget. Ja - enkelte kan kanskje styrke laget, men hovedårsaken er jo at disse skal ha 
et håndballtilbud i sin klubb. Sparbu ønsker å beholde flest mulig - lengst mulig. Og da synes vi det blir feil at 
laget blir straffet med at G14 ikke får spille sluttspill - hvis de vinner pulja:)

Regionstyrets innstilling:
Reglene om dispensasjon er i dag underlagt Regionstyret som godkjenner seriereglementet før hver sesong. 
Regionstyret mener det er best at man kun spiller på ett lag om man har dispensasjon, og ikke kan gå mellom 
forskjellig årsklasser. Regionstyret mener også det blir feil at spillere kan være med på å styrke laget slik at det 
kvalifiserer til sluttspill, for deretter ikke være spilleberettiget til selve sluttspillet. Regionstyret anfører at 
forslaget tilhører Regionstyret myndighetsområde. 

Regionstyret foreslår at forslaget oversendes til det nye regionstyret for videre behandling.



TINGPROTOKOLL 2018  | NHF REGION NORD

19

Lovkomiteens bemerkning: 
Lovkomiteen har ingen bemerkninger.

SAK 8: MÅL- OG HANDLINGSPLAN

SAK 9: BUDSJETT 2018, 2019 OG 2020

SAK 10: VALG

• May Romundstad leste opp valgkomiteens beretning og innstilling til tillitsvalgte på vegne av valgkomiteen. 
• Regionstyret, Kontrollkomite og Valgkomite ble enstemmig vedtatt.
• Regionstyrets forslag om at “representanter og vararepresentanter til NHFs ting velges på sonemøtene 

2019” og “det kommende styret gis fullmakt til å oppnevne representanter og vararepresentanter til 
Idrettskretstingene”, ble enstemmig vedtatt.

Vedtak: Sak 7.8 trukket. Vedtatt at forslaget oversendes til det nye Regionstyret for videre 

behandling.

Vedtatt       Antall for:

Falt       Ikrafttredelsesdato:

Trukket       Antall mot:

Følgende hadde ordet: Tor Martin Eek

Vedtak: Mål- og handlingsplanen 2018-2020 ble enstemmig vedtatt.

Vedtatt       Antall for: 65

Falt       Ikrafttredelsesdato:

Trukket       Antall mot:

Følgende hadde ordet: Jarl Martin Møller (1. gang) - Morten Enger - Oddvar Aardahl - Mads Stian Hansen - 
         Jarl Martin Møller (2. gang) - Karin Tønder Knutsen 

Vedtak: Budsjettene og budsjettforutsetningene ble enstemmig vedtatt.

Vedtatt       Antall for: 65

Falt       Ikrafttredelsesdato:

Trukket       Antall mot:

Følgende hadde ordet: Svein Olav Øie

SAK 7-10 •
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Tilleggsforslag/endringer/tilføyelser:
• Forslag til Valgkomite, s. 101: 

Tilføyelse: Leder: May Romundstad 
Tilføyelse: Medlem: Stein Aarøen 
Tilføyelse: Medlem: Randi Rasmussen 
Tilføyelse: Varamedlem: Tor Rambraut

SAK 11: BESTEMME STED FOR NESTE TING

• Sandessjøen Håndball ga Regionstyret en invitasjon til å avholde neste Regionsting på Sandnessjøen. Dette 
ble notert av Regionstyret. Det ble enstemmig vedtatt at det kommende regionstyret har fullmakt til å 
bestemme sted for neste Regionsting. 

Vedtak: Regionstyret, Kontrollkomiteen og Valgkomiteen ble enstemmig vedtatt.

Vedtatt       Antall for: 65

Falt       Ikrafttredelsesdato:

Trukket       Antall mot:

Følgende hadde ordet: May Romundstad

Regionstyret:
Leder:   Øyvind Togstad (Orkanger IF)
Nestleder:  Inger Lise G. Augdal (Stjørdal HK)
Medlem:  Thor Egil Five (Sverresborg IF)
Medlem: Einar S. Lysnes (Tromsø HK)
Medlem:  Mona Kvivesen (Alta IF)
Medlem: Jarl Martin Møller (Hødd IL)
Medlem: Vedrana Terzic (Bergsøy IL)
Varamedlem: Nina Tranås (Malvik IL)

Kontrollkomite: 
Leder:  Niels Christian Stephansen (SIF/Hessa) 
Medlem:  Jorid Storler Solem (Sverresborg IF)
Medlem:  Andreas Dahl Frøseth (Byåsen IL)
Varamedlem: Benedicte Olsen Sørli (Brønnøysund IL)

Valgkomite: 
Leder:  May Romundstad (Byneset IL)
Medlem: Stein Aarøen (Brønnøysund IL)
Medlem:  Randi Rasmussen (Gravdal Håndballklubb)
Varamedlem: Tor Rambraut (Ørland Ballklubb)

Vedtak: Forslaget om valg av representanter til andre ting ble enstemmig vedtatt.
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Vedtak: Forslaget om å gi det kommende Regionstyret fullmakt til å bestemme sted for neste 

ting ble enstemmig vedtatt.

Vedtatt       Antall for: 65

Falt       Ikrafttredelsesdato:

Trukket       Antall mot:

Følgende hadde ordet: Kirsten Toft

Hedersmerke i sølv tildelt:

Per Sætherhaug

Berit Kvåle

Eva Meidal

Liss Bruer

Hedersmerke i gull tildelt:

Jenny-Marie Langåssve

SAK 12: UTMERKELSER

• Meddelt under tingmiddag på lørdagen av Utmerkelseskomitten. Utlevering av diplom og blomster til de 
som var til stede. Til de som ikke var til stede vil hedersmerke bli overrakt under en senere anledning. 

Protokollert etter notater og mottatt tilleggsforslag. 

Trondheim, 28. mai 2018

SAK 11  • SAK 12: UTMERKELSER •
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